
 
 

Dagsorden og referat Dato: 18. 

september 2019 

Tid: kl. 18-20 Sted: Personalerummet 

på nr. 90 

Emne: Skolebestyrelsesmøde 
 
 

Mødedeltagere:  
Fra skolens side: 
Jeff Bjørn Christensen, Tine Bergh, Nina Faxe og Pernille Prag 
Gæst: Anders Brandt  
 
 
Fra elevside: 
Laura 9c og Josefine 9a 
 
Fra forældreside: 
Tina Nørregaard Poulsen, Henrik Gren Brodersen og Per Holde 
 
Afbud:  
Cecilia Lucia Fava, Charlotte Franch Klitgaard, Marianne DeVeny, Rikke 
Baskjær Autrup 

Roller: 
Ordstyrer: Henrik Gren Brodersen 
Referent: Jeff Christensen 
 

Forbered:  

På dagsorden og vedlagte bilag 

 
 
 

 Emne 
(hvorfor: forberedelse) 

Formål med punktet 
(hvad skal vi 

Proces 
(hvordan 

Varighed 
Beslutning  

(referat – hvem gør hvad) 

http://www.jpskole.skoleintra.dk/Li/Foraeldre/Skolebest_Vis.asp?ID=75
http://www.jpskole.skoleintra.dk/Li/Foraeldre/Skolebest_Vis.asp?ID=78
http://www.jpskole.skoleintra.dk/Li/Foraeldre/Skolebest_Vis.asp?ID=79
http://www.jpskole.skoleintra.dk/Li/Foraeldre/Skolebest_Vis.asp?ID=77
http://www.jpskole.skoleintra.dk/Li/Foraeldre/Skolebest_Vis.asp?ID=76
http://www.jpskole.skoleintra.dk/Li/Foraeldre/Skolebest_Vis.asp?ID=76


 
 

udrette?) behandler vi 
emnet) 

1.  Godkendelse af dagsorden At godkende mødets 
dagsorden 

Tilkendegivelse fra 
bestyrelsen 

 Punkt  

2.  Opfølgning fra sidste møde Er der punkter der 
har behov for 
opfølgning 

Bestyrelsen kan 
byde ind 

 Ipads – det går godt lærerne er i kan med en mini 
uddannelse, eleverne er meget glade for dem. Så det går 
godt. 

3.  Nyt om Elevrådet Hvad talte I om på 
det første 
elevrådsmøde 

Elevrådet/Pernille 
orienterer 

 Bolde – der bolde til udlån på kontoret hos sekretærerne 
Nye mål ved Blok A 
Toiletter dreng-pige – på pigetoiletterne mangler der 
madameposer. 
Garderober + møbler i fælleslokalerne 
Ramper til løbehjulene 
Basketballbanen er købt men ikke monteret. 
NGF+PPA indkalder elevrådet til et møde vedrørende 
møbler. 
Computere til eleverne – vi stiller dem op igen. 
Print – der er en vejledning på vej og så må man gerne hente 
sit print på biblioteket. 

4.  Orientering om skolen her 
og nu herunder om status 
på byggeri og 
ansættelser/afskedigelser, 
artikler om voldsepisoder 

Informationer om 
skolens drift og tiltag 

Nina, Jeff og 
Anders orienterer 

 Nina orienterede om byggeri og flytning. Der er bestilt skabe 
til klasserne. Elektrikkeren er i gang med at hænge 
elektronisketavler op. Vi er begyndt midlertidigt at flytte lidt 
rundt på gamle møbler så der står i fællesarelalerne  til 
eleverne. 

Vi har tilbudt ansættelse til en barselvikar for 
pædagogiskleder overbygningen. Vi har ansat en lærer til at 



 
 

løfte opgaven med enkelte elever som er årsag til de mange 
vold og trusselanmeldelser vi har, læreren er midlertidig 
ansat frem til jul. Med denne ansættelse går vi i overforbrug 
som er meldt til forvaltningen og fået lov. 

SiH har pres på vedrørende tavler. Er normeret til 30 elever, 
men er pt. 31 elever. Arbejder meget med at indarbejde nye 
handleplaner og måde at gøre det på. Taxi og bus kørsel det 
går fint med at få overført eleverne til offentligtransport. 

5.  Budget i høring Dialog om vi har 
nogle kommentarer 
til forhold i det 
budget, der er sat i 
høring. Der er 
høringsfrist den 22/9 

dialog  Henrik sammenskriver et forslag. 
Opmærksomheds punkter 
Lukkedage SFO i påsken 3 dage, det vil betyde en besparelse 
på ca. 174 timer som skal skæres i løbet af resten af året. 
Kan eventuelt bruge det fra sidste. 
Samlægning af specialskolerne, kan godt skrive de positive 
og de negative tiltag. 
Besparelse på ledelse 
Reduktion af special- og udviklingspædagoger, så vi vil 
modtage flere udsatte børn der ikke har modtaget den hjælp 
de måske har brug for. 
Generl rammebesparelse kan ikke gennemskue hvordan og 
hvor dem kommer til at ramme. 002 er også vigtig. 

6.  Dialog med forældre 
 
Tilbagemelding fra 
forældremøderne 

Hvordan er 
forældremøderne 
gået og planlægning 
af dialogmødet med 
forældrene i uge 43 

Dialog  Spørgsmål/kommentar fra forældre 

Information til forældre med konkrete information om 
hvorlangt vi er nået, hvornår noget kan bruges såsom 
faglokaler, e-tavler mm i klasselokalerne. 

Forspørgsel fra forældre om at skolen bliver en røgfri skole, 



 
 

både for lærere, elever mm – dvs. en røgfri arbejdsplads. 

Ønske om genetablering af madudsalg på skolen. Vi har 
faktisk et tilbud klart, men mangler lige det sidste med 
udsalgslokal.  

Vi fastholder uge 43 og NGF indkalder med tilmelding. 

7.  Kandidat til Campus10 
skolebestyrelsen 

Senest den 10. 
oktober skal vi 
vende tilbage med 
en mulig kandidat til 
campus10 
skolebestyrelsen 

fællesdialog  Vi har ikke nogen interesseret. 

8.  Brainstorm på trafikpolitik 
og nedsætte et udvalg, der 
udarbejder udkast til en 
trafikpolitik 

Se vores nuværende 
trafikfolder 
http://www.jpskole.s
koleintra.dk/Infoweb
/Indhold/Trafiksikker
hed/Trafikpolitik%20J
ægerspris%20Skole.p
df 

 

Fællesdialog  Punktet udskydes 

9.  Pædagogisk tilsyn med SFO; 
hvad er vores opgave 

På SFO 
(Skolefritidsordninger
ne) udføres det 
pædagogiske tilsyn i 
dag af 
skolebestyrelsen. Det 

  Punktet flyttes til næste gang. 

http://www.jpskole.skoleintra.dk/Infoweb/Indhold/Trafiksikkerhed/Trafikpolitik%20Jægerspris%20Skole.pdf
http://www.jpskole.skoleintra.dk/Infoweb/Indhold/Trafiksikkerhed/Trafikpolitik%20Jægerspris%20Skole.pdf
http://www.jpskole.skoleintra.dk/Infoweb/Indhold/Trafiksikkerhed/Trafikpolitik%20Jægerspris%20Skole.pdf
http://www.jpskole.skoleintra.dk/Infoweb/Indhold/Trafiksikkerhed/Trafikpolitik%20Jægerspris%20Skole.pdf
http://www.jpskole.skoleintra.dk/Infoweb/Indhold/Trafiksikkerhed/Trafikpolitik%20Jægerspris%20Skole.pdf
http://www.jpskole.skoleintra.dk/Infoweb/Indhold/Trafiksikkerhed/Trafikpolitik%20Jægerspris%20Skole.pdf


 
 

fremgår af 
Folkeskoleloven.  

For at hjælpe 
skolebestyrelserne 
med at udføre det 
pædagogiske tilsyn har 
Børne- og skolechef 
Paw Holze besluttet at 
tilknytte en af 
centerets konsulenter 
til opgaven. Formålet 
er at udføre et 
egentlig pædagogisk 
tilsyn - udført af en 
professionel 
tilsynskonsulent for på 
den måde at hjælpe 
og understøtte 
skolebestyrelsen i 
varetagelsen af 
opgaven. 

SB skal afklare hvad 
vores rolle er ind i 
denne opgave. 

10.  Dialog om 
svømmeundervisningen 

 

 Pernille fremfører 
punkt og ellers 
fællesdialog 

 Fra dette skoleår er det besluttet at der kun skal en lærer 
afsted til svømmeundervisning. 
Vi har altid en 3. og 4. klasse afsted sammen. Vores to 
svømmelærere har skrevet et godt brev/skriv til 
forvaltningen. 
Vores svømmelærere vil gerne have SB til at gå videre med 



 
 

denne sag, da denne sag både handler om arbejdsmiljø for 
lærerer men også et pædagogisk syn omkring vores elever. 
Det er samme billede som tegner sig i kommunen. 

 


